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Camera - Comisia juridica | Stelian Ion: SIIJ, total ineficienta; varianta Guvernului

- cea mai corecta

Ministrul Justitiei, Stelian Ion, a pledat joi, în dezbaterile din Comisia juridica a Camerei Deputatilor,

pentru desfiintarea Sectiei pentru investigarea infractiunilor din Justitie, afirmând ca varianta Guvernului

este "cea mai corecta".

 

"Acum câtiva ani, s-a înfiintat aceasta sectie cu multa emotie, în general a fost emotie negativa, au fost discutii

aprinse. (...) Cert este ca aceasta sectie nu este absolut deloc eficienta, ca bazele pe care s-a conceput aceasta sectie

au fost fundamental gresite. O singura structura centrala nu poate face fata si nu poate face anchete cu privire la

toate plângerile formulate împotriva magistratilor. (...) Varianta cea mai corecta este cea propusa de catre Guvernul

României, este o varianta care tine cont de necesitatile reale", a declarat Stelian Ion.

 

El a adaugat ca ar dori ca, în cadrul dezbaterilor parlamentare, sa se aiba în vedere ca în aceste cazuri urmarirea

penala, anchetele sa fie desfasurate de catre mai multe multe unitati de Parchet, nu de o structura centralizata.

 

 

"S-a vazut ca un argument important a fost activitatea DNA. Eu sunt absolut convins ca DNA trebuie sustinut în

activitatea sa, DNA trebuie sa-si desfasoare activitatea în continuare în mod corect, are acest sprijin si a veni cu

solutii legislative care ciuntesc practic din competenta DNA nu ar fi deloc un semn bun, ar fi un semn în care

dorim sa atacam aceasta institutie. Şi rugamintea, daca se vor discuta amendamente, sa tineti cont de acest lucru.

Parlamentul este suveran. (...) Trebuie gasita o solutie astfel încât obiectivul principal, cel asumat si în Programul

de guvernare, cel argumentat foarte bine pe atâtea pagini, cel pe care l-am prezentat foarte transparent de ani de

zile, sa fie atins - acela al desfiintarii sectiei si al continuarii combaterii acestui fenomen, din fericire, de mica

amploare, referitor la infractiunile savârsite de catre magistrati", a transmis ministrul Justitiei.
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